
Zápis z jednání Výkonného výboru OSH Semily dne 12.9.2024 
 

Členům VV byly předem zaslány podklady k jednání. 

Přítomni: dle prezenční listiny. 

 

Program: 

1)  určení zapisovatele a ověřovatele zápisu                 br. Mlejnek, br. Bach k, br. Čermák 
2)  připomínky a dotazy k zápisu z minulého jednání                                                       
3)  schválení navržených vyznamenání                                        br. Bach k 
4)  zpráva o hospodaření OSH                                                    ses. Slavíková 
5)  zprávy z odborných rad                                                 vedoucí odborných rad 
6)  informace z jednání orgánů 
7)  diskuze 
8)  závěr 
 

 

Jednání zahájila starostka OSH ses. Kateřina Slavíková 

 

Bod 1) K navrženému programu nebyly vzneseny žádné připomínky. Zapisovatelem 
v zastoupení navržen br. Mlejnek, ověřovateli zápisu br. Bachtík a br. Čermák. 

     VV schválil navržený program a ověřovatele zápisu 

 

Bod 2) Zápis z minulého jednání obdrželi všichni přítomní přílohou k pozvánce, proto zde již 
nebyl čten. 

K bodu 2) – podala ses, starostka informaci o možnostech, kde nechat zhotovit „historický 
prapor“ pro OSH – připadá v úvahu firma Alerion příp. Strachotovy.cz – obě firmy cca kolem 
120 tis. Kč, materiál „ruční strojová výšivka“, materiál „samet prémium“.  VV odsouhlasil, aby 
návrh na zhotovení schválilo shromáždění starostů na lednové schůzi, do prosince by mělo 
být rozhodnuto o zhotoviteli. 

K bodu 5) – informace ses. Starostky o řešení starosty okrsku Ploukonice – byl tam zvolen 
br. Jiří Marek z SDH Olešnice, z dnešního jednání omluven. 

K bodu 6 z diskuze) – ohledně zvaní zástupce ZH na jednání VV – dopis br. Netíka, že 
porušujeme stanovy, pokud tak nečiníme. Ses. Starostka dodala, že jsme si asi bod ve 
Stanovách špatně vyložili. Následně br. Mlejnek přečetl dopis, který dne 12.9. osobně předal 
na OSH br. Miksánek: na základě projednávaného bodu na minulém VV , se rozhodl 
rezignovat na funkci náměstka starostky OSH a omluvil se br. Vejnarovi za výtky, které 
veřejně pronesl na jednání a mohl tak poškodit dobré jméno OSH. Poděkoval za spolupráci 
s hasiči v uplynulých více než třiceti letech.  

Po té přednesl br. Mlejnek starostkou předaný email, který obdržela 8.3.2024 od br. Vejnara: 
uvádí, že aby nevrhal špatný stín na OSH, odstoupí po 12 letech a to o po jednání ZH a ve 
VV ve Mříčné. 

K uvedeným bodům diskuze se vyjádřil br. Vejnar, a po té se vedla polemika mezi ses. 
starostkou a br. Vejnarem. Br. Miksánek byl z dnešního jednání omluven, a proto se nemohl 
dále vyjádřit.  



Bod 3) Schválení navržených vyznamenání: 

Br. Bachtík přednesl návrhy na vyznamenání jednotlivých sborů a členů SDH. Mašov, 
Mříčná, Roprachtice, Martinice v Krkonoších.  

Vše bylo zkontrolováno dle evidence a všichni navržení mají na vyznamenání nárok. 

     VV schválil všechna navržená vyznamenání 

 

Bod 4) Zpráva o hospodaření OSH 

Ohledně dotací pro OSH:  

- Vyúčtováno Okresní kolo hry Plamen a Okresní kolo Požárního sportu (50 tis. Kč) 
- Z Národní sportovní agentury na výše zmíněné soutěže (43 tis. Kč) 
- Dodržuje se rozpočet na rok 2024 
- Ses. Starostka podala návrh na příspěvek SDH Semily 1 na opravu parničky ve výši 

10 tis. Kč.  

 VV schválil uvedený příspěvek 

Bod 5) Zprávy z odborných rad  

Br. Nesvadba – podal zprávy o konaných soutěžích od poslední schůze VV 

- Okresní kolo požárního sportu – málo družstev – soutěž měl technicky připravit 
okrsek Ploukonice, což se nestalo (br. Vytina to odmítl) a dále se již uvedený okrsek 
nebude oslovovat. Příští okresní kolo se bude konat předběžně 14.-15.6.2025. 
Zajištění stravy se ujal SDH Přepeře, za což jim patří velké poděkování. A všem za 
účast v soutěži. V diskusi se připojil br. Čermák, zda by bylo možno na KSH 
požadovat Kalendář krajských soutěží do konce listopadu 2024, aby mohly být 
stanoveny termíny dalších okresních soutěží. Termín konání okresního kola by měly 
sbory přednostně ctít, přednost před jinými soutěžemi, konáním oslav atd. 

- Pohár OSH – průměrně se účastní cca 35 družstev – vše probíhá hladce, ukončení 
14.9. ve Škodějově, vzhledem k očekávané povětrnostní situaci bylo přijato opatření 
– odvolací komise má posoudit na místě, zda se soutěž může konat nebo zda bude 
zrušena a škodějovská soutěž by se ve výsledcích škrtala – VV uvedený postup 
odsouhlasil (pozn.zapisovatele – soutěž se skutečně nekonala) s tím, aby o tom 
byly sbory neprodleně informovány. 

Br. Štěpánek za radu mládeže nepřítomen (zasedala povodňová komise v Jilemnici), 
informace podala ses. Starostka: 

- 12.10. se konají ZHVB v Bukovině u Čisté; 
-  9.11. KK ZHVB v Liberci;  
- 16.11. vyhlášení Soptíka ve Mříčné od 13,00 hodin; 
-  uskutečnilo se KK „šedesátek“ v Liberci – republika se koná 21.9. v Ústí nad Labem 

(později odvoláno z důvodu povodňové situace) 
- Br. Čermák hodnotil zvyšování úrovně sportovců, časů závodů 
- Přípravky proběhly v Košťálově, bylo to hezké a SDH Košťálovu patří velké 

poděkování 
- Sborům z Víchové, Roprachtic, Bozkova, Jablonec n. Jiz., Semily I,  patří poděkování 

za skvělou reprezentaci okresu i kraje v mladeži, v dorostu i dospělých, br. Čermák 
hodnotil vysokou úroveň MČR po technické stránce. 
 
 
 
 
 



Bod 6: Informace ze shromáždění starostů OSH – ses. Slavíková 
 

- Jednotné členské průkazy mají být ty plastové – VV OSH  má k tomu výhrady, 
nestihly by se technicky připravovat 

- Hlášení o činnosti – bude jiný formulář, měl by být znám včas. 
- Udělování titulů Zasloužilý hasič – udělovat hasičům pracujícím minimálně na okresní 

nebo krajské úrovni  - rozeběhla se polemika proč takto, když obětaví hasiči pracují 
dlouhodobě i na úrovni sborů, máme výhrady. Vyjádřil se br. Vejnar i další členové 
VV.  

- Národní sportovní agentura – chce za sportovce v rejstříku platit 200,- Kč ročně na 
Ústředí mimo členského příspěvku – zase velká polemika a nesouhlasná vyjádření 
členů VV – problematika je složitá, čeká se na Výzvy pro rok 2025. Viz Prohlášení 
NSA. Bude schvalovat shromáždění starostů v Přibyslavi. 

- Setkání sborů, resp. PRAPORŮ v Telči – přihlášeno přes 700 sborů, některé nakonec 
nepřijaly a ani se neomluvily. 

 

Bod 7: Diskuze 

- Ses. Starostka poděkovala znovu organizátorům soutěží i soutěžícím z okresu i za 
reprezentaci 

- Br. Vondrouš požádal VV, jestli by se nezaslal dopis br. Miksánkovi o přehodnocení 
jeho rozhodnutí (většinu členů VV tím šokoval), že za ním členové stojí, že si nemyslí, 
že by poškodil dobré jméno OSH. Ses. Starostka dopis napíše. Odsouhlaseno VV. 

- Diskutoval br. Vejnar o neodstoupení – ZH – ohledně dopisu ses. starostce z 8.3. 
neodstoupení. Proběhla názorová výměna i s ostatními členy VV.  

- V závěru předala ses. starostka výroční medaili hasičů br. Hrůšovi a br. Maturovi 
(dodatečně) a poděkovala za spolupráci. 

 

Zapsal: br. Mlejnek Milan 


